



姓名 Name: (中文) _____ (English) _____

(須與身份證明文件相同 As on identification document)

稱謂 Title: 先生 Mr 女士 Ms 太太 Mrs 博士 Dr 教授 Prof 其他 Others _____

年齡 Age: 18歲或以下 18 y/o or below 19-29 30-49 50-69 70歲或以上 70 y/o or above

性別 Gender: 男 Male 女 Female

身份證明文件 Identification Document: 香港身份證號碼 HKID Card No. _____
 護照號碼 Passport No. _____ (國籍 Nationality _____)

手提電話號碼 Mobile Phone Number: _____ 其他聯絡電話 Other Phone Number: _____

電郵地址 E-mail Address: _____

通訊地址 Correspondence Address:
(中文) _____
(English) _____

學歷 Education: 中學或以下 Secondary or below 大專或以上 Tertiary or above

職業 Occupation:
公司名稱 Company Name _____ 職位 Position _____
公司地址 Company Address
(中文) _____
(English) _____

工作性質 Job Nature (可選多於一項 Please indicate more than one if applicable)

- 前線員工 Frontline Worker 管理人員 Manager 自僱 Self-employed 僱主 / 企業持有人 Employer / Business Owner
 專業人士 Professional 退休人士 Retired 其他 Others _____
(請註明 Please specify)

行業 Industry (退休人士請選擇退休前的行業 For retirees, please select the industry before retirement)

- 旅遊、零售及相關行業 Tourism, Retail and Related 貿易及物流 Trade and Logistics 建造、製造及運輸 Construction, Manufacturing and Transport
 餐飲、酒店及住宿 Catering, Hotel and Lodging 資訊科技 Information Technology 醫療及社會工作 Health Care and Social Work
 地產、金融及保險 Real Estate, Finance and Insurance 教育 Education 其他 Others _____
 非牟利機構 (政府及其他) Not-For-Profit (Government and Others) 專業及商業服務 Professional and Business Services _____
(請註明 Please specify)

加入我們的原因 Why would you like to join us?

你如何認識我們 How did you learn about us?

- 網站 Website 單張 Leaflet 機構通訊 Organization Flyer 電郵 E-mail 介紹 Referral 媒體 Media
 會議 / 活動 Seminar / Activities 其他 Others _____
(請註明 Please specify)

我有興趣參加以下活動 I would like to participate in the following activities:

- 經貿交流 Business Exchanges 文藝活動 Cultural Activities 實地考察 Field Trips 座談會 Seminars 專題旅遊 Thematic Tours
 其他 Others _____
(請註明 Please specify)



申請者須知 Notes for Applicants

- 任何人士或組織凡贊同本會宗旨，遞交申請表格及繳付會費後，經執委會或秘書處批准，即成為正式會員。
Any individuals or organizations in support of the objectives of the Society shall formally become a member after submitting the application form, paying the membership fee and acquiring the approval of the Executive Committee or the Secretariat.
- 會員類別及入會費如下 Categories of members and membership fees are as follows :
 - 企業會員 Corporate member : HKD5,000
 - 團體會員 Institutional member : HKD1,000
 - 個人會員 Individual member : HKD300
 - 學生會員 Student member : HKD100
- 會員只須繳交入會費而毋需繳交年費。
Members are required to pay for a membership fee only and no annual fee will be charged.
- 填妥的申請表須連同會費（現金或支票，支票抬頭人請寫「海上絲綢之路協會有限公司」）一併遞交至以下地址：
香港灣仔譚臣道23號王子商業大廈23樓。若以現金繳付，請親身到上述地址繳交。
Application should be mailed/submitted with the completed application form plus the appropriate amount of membership fee either in cash or by cheque (made payable to the "Maritime Silk Road Society Limited") to the following address: **23/F, Yam Tze Commercial Building, 23 Thomson Road, Wan Chai Hong Kong.** If the payment is made in cash, it should be submitted in person at the address above.
- 成為協會會員可享以下優惠 Benefits for members of the Society will include the followings :
 - 獲邀出席「會員專享」活動；
Invitation to "members only" events ;
 - 參加特定活動如研討會、午餐會及考察團等可享折扣優惠；
Fee discount for some specific events such as seminars, luncheons and study tours ;
 - 免費獲取會員通訊等
Complimentary newsletter, etc.
- 如有查詢，請與協會秘書處聯絡：電話 (852) 21119262。
For enquiries, please contact the Secretariat of the Society at telephone number (852) 21119262.

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

閣下在本表格所提供的個人資料，海上絲綢之路協會有限公司（「本會」）將保密處理。閣下提供個人資料純屬自願性質。假如閣下未能提供所需資料，閣下的申請可能不獲處理。本會會利用閣下所提供的個人資料，處理閣下的會籍申請，與閣下保持聯繫及發放本會的最新消息和活動資訊，以及達成與本會宗旨及章程相關目的之用。根據《個人資料（私隱）條例》，閣下有權要求查閱及更正備存於本會的個人資料；如欲行使此權利，請與本會聯絡。閣下日後如欲停止接收相關資訊，可隨時以書面通知本會。

The personal information that you have provided on this form will be treated as strictly confidential by Maritime Silk Road Society Limited (the Society). The provision of personal information is voluntary. If you do not provide sufficient information, your application may not be processed. We will use your personal information provided to process your membership application, keep you posted of news and activities of the Society, and to reach other purposes related to the Objectives, the Constitution and Articles of the Society. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to, and request correction of, your personal data kept by the Society. If you wish to exercise these rights, please contact the Secretariat of the Society. You can opt out of the mailing list at any time by expressing your wish in writing to the Society.

- 本人明白及同意海上絲綢之路協會有限公司收集及使用本人個人資料的目的。
 I understand and agree to the purpose of the Maritime Silk Road Society Limited in collecting and using my personal data.

本人現申請成為海上絲綢之路協會有限公司會員。本人同意遵守本會章程和條例，以及一切經本會大會所通過之規則、條例和決議。本人同時謹此聲明，以上資料全部屬實，倘有更改，當主動告知本會。

I hereby apply for membership of the Maritime Silk Road Society Limited. I will abide by the Constitution and Articles of the Society and all the rules, regulations and resolutions passed by the general meetings of the Society. I hereby declare that all information provided is true and accurate. Should there be any changes, I will inform the Society accordingly.

日期 Date : _____

申請人簽署 Applicant's Signature : _____

本會專用 For Office Use Only

Method of Payment _____ Date Received : _____
 Cash Amount : _____ Processed By : _____
 Cheque No. : _____ Date : _____
 Name of Bank : _____ Status : _____
 (Day) (Month) (Year)

Remark